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Emne: finansiering av fylkesveger og lobby opp mot fylke 
 
hei, det er organisasjonsendring hos lindås kommune ser jeg. 

Finnes det noen i administrasjonen nå som jobber AKTIVT med å få midler til fylkesveg 

404, kvamsliane? her går det på kryss og tvers sommer og vinter fremdeles og 

situasjoner er her hver dag. 

  

Hvem tar initiativ overfor finansiering ? jeg vet det er garantert for prosjektmidler men 

det er en liten del av hele strekningen. Det må jobbes hardt og strukturert. 

takk for svar 

mvh 

hansolav evensen 

  


